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4 § Vuoden 2022 syksyllä aloitettavat korkeakoulutukset 

 
Raahen keskustan valtuustoryhmä kiittää ja kannattaa ns. ”Raahen mallia”, joka mahdollistaa 
ammattikorkeakouluyhteistyön jatkumisen ja kehittämisen yhteistyössä Kajaanin 
ammattikorkeakoulun kanssa. Mahdollisuus opiskella ammattikorkeakouluopintoja Raahessa on 
tärkeä työvoiman saatavuuden, opiskelijoiden sekä kaupungin elinvoiman kannalta.  Kiitämme 
myös koulutuskuntayhtymän johtaja Jaana Ritolaa työyhteisönsä sekä muiden yhteistyötahojen 
kanssa tekemästään työstä ammattikorkeakouluopintojen mahdollistamiseksi.     
 
Pidämme erityisen tärkeänä ennakoivaa, pitkälle aikavälille tähtäävää koulutusstrategiaa sekä sen 
linjauksista että budjettivaikutuksista tiedottamista luottamushenkilöille ja eri virkamies tahoille. 
Katsomme, että kaupungin talousarvion kannalta on tärkeää huomioida myös budjettivaikutukset 
ajoissa, jotta ei turhaan syntyisi tarvetta lisämäärärahoitukseen.   
 
Raahen keskustan valtuustoryhmän mielestä on tärkeä seurata ammattikorkeakouluopintojen 
koulutusmenoja esimerkiksi vuosittain tai lukuvuosittain. Tällä hetkellä opintoryhmät ovat 
pysyneet sopivan suurina, mutta ryhmäkokoja tulee seurata myös jatkossa.  
 
Raahen keskustan valtuustoryhmän puolesta 
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